
 

Lilleåskolen 

Skolevej 2-4, Laurbjerg 

8870 Langå 

Tlf. 8964 5900 

Fax nr. 8646 8422 

www.lilleaaskolen.dk 

 

 

 

 

 

 

 

Deltagere:     

 

 

             

 

 

Mødedato:  1/9-22 

Mødetid: Kl. 17.15-19.00 

Mødested: Lærerværelset 

 

Afbud fra : Mads Christian Pilgaard, Mette Nielsen  og Peter 

Rasmussen 

 

 

  

D: Drøftelse 

B: Beslutning 

O: Orientering 

 

Punkt 1 

5 min 
B + O: Godkendelse af dagsorden  

Indhold 
Ekstra pkt under ” små korte ” deltagelse i Workshop om sund-
hedspolitikken i Favrskov 

Til referat Dagsorden godkendt 

Ansvar  

 

Punkt 2 

 
O: Information fra… 

Indhold 

- Elevråd       -          er ikke med til mødet  
 

- Formand     -          Fra forældremøde i 0.a.  Der var en for-
ældre som gerne ville stille sig til rådighed for skolebe-
styrelsen. 
Bestyrelsen laver den fornødne valghandling ifm. Kom-
mende  bestyrelsesmøde, således at formalia er i orden. 
 

- Medarbejdere     -    
- SFO :   

- før-skole-børn er blevet til SFO børn. De er faldet fint til 
og indgår nu på lige fod med de øvrige børn. 
- Ny overgangspædagog ansat. Starter i Skattekisten d. 
01.10.22 

http://www.lilleaaskolen.dk/
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Skolen –  
- 2 nye lærer er er startet, de er faldet rigtigt godt til , og 
har i den grad skabt nye aktiviteter. Musikken til fælles-
samlingen er super og giver en meget mere engageret 
elevgruppe til fællessamlingen. 
- Lærerne skal til at tilvende sig et nyt skema, med flere 
undervisningstimer, vejledningsmøder og fast forbere-
delse tid på skolen. 
 

- Ledelse      -  har indført øget undervisningstid, så skolen 
kommer op på det samme niveau som de øvrige skoler i 
kommunen.  
Faste vejledningsmøder i dansk-, matematik hver måned. 
Håndværk og design 4 gang årligt. 

Til referat  

Ansvar  

 

Punkt 3 

 
B: Dialogmøde 

Indhold 

Hvem deltager? 

  

 

Kære alle (Børne- og Skoleudvalget samt bestyrelser og ledere i sko-

lerne) 

 

I modtager her en invitation til det kommende dialogmøde. Se ved-

hæftede program for aftenen. 

 

Dialogmødet afholdes d. 6. september kl. 19.00-21.30 i Store Sal i In-

side i Hammel. Der står kaffe, the, kage og frugt klar, når I ankommer.  

 

Temaet for mødet bliver kvalitet i skolen – med fokus på skole/hjem-

samarbejdet.  

 

Skolelederne bedes videresende invitationen til deres bestyrelser.  

 

Ved spørgsmål kontakt sekretariatskonsulent i Børn- og Kultur Hanne 

Pinholt på e-mail hpje@favrskov.dk.  

 

På vegne af Direktør Hans M. Vedel 

 

Program for 

dialogmøde 6. september 2022.pdf
 

Til referat 
Deltagelse fra bestyrelsen : Peter Enevoldsen, Peter Rasmussen 

Vicki Larsen samt Helene 

mailto:hpje@favrskov.dk


 3 

Ansvar   

 

 

Punkt 4 

 
O: Kapacitetsanalyse 

Indhold 

 

Vedhæftede analyse er på seneste temamøde fremlagt for byrådet. 

Kapacitetsanalysen bruges i den fremadrettede planlægning på vores 

område og det er således relevant, at vi har kendskab til den. 

 

Rapportens hovedkonklusioner er pindet ud nedenfor: 

 
- Analysen bekræfter det forventede billede af, at kapacitets-

presset er centreret i den sydøstlige del af kommunen   
- Ingen alarmerende kapacitetsudfordringer på den korte bane 

(5-års perspektiv). Dog fokus på Korsholm, som allerede er et 
budgettema, og specialundervisningsområdet (særligt som 
følge af prispres på vidtgående specialundervisningstilbud) 

- Behov for analyse af løsningsscenarier på længere sigt for:  
- Præstemarkskolen 
- Haldum-Hinnerup Skolen  
- Evt. Østervangskolen  

 

Løsningsscenarierne kan blandt andet omfatte: 
- Ud- og ombygning af skoler 
- Ændringer i hvilke skoler, der modtager udskolingselever fra 

skoler med 0.-6.klasse 
- Fordeling af specialklasser  
- Placering af 10. klasse 
- Justeringer af skoledistrikter  
- Fortsat fokus på arealudnyttelse i eksisterende bygninger 

Vi forventer i december måned at have et samlet oplæg klar, hvor vi 

også præsenterer vurderinger af forskellige scenarier. I den forbin-

delse vil der også indgå forskellige løsninger vedrørende vores fremti-

dige specialundervisning.  
 

Første 

leverance_skolekapacitetsanalyse_Favrskov Kommune_180822.pdf
 

Til referat 

Helene gennemgik hovedkonklusionerne. 

Lilleåskolen er tydeligvis en skole som har ledige lokaler, som 

fremover kan inddrages til andet formål  evt. specialklasser. 

Der er specialklasseskoler, som pt.  ikke har den fornødne loka-

lekappasitet til fysisk at kunne rumme de klasser der er bevilget. 

Derfor kan det inden for en kort tidshorisont blive nødvendigt at 

flytte klasser over på andre skoler. Hvis Lilleåskolen kommer i 
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spil ift, kapacitet virker det som en spændende opgave, som 

skole og bestyrelse bakker op om, da der vil være gode mulighe-

der i en integration  af børn med særlige behov på en lille skole 

som vores. 

Ansvar   

 

Punkt 5 

 
O+D: Lilleåskolens udviklingsplan 

Indhold 
Hvordan er vi på skolen i gang med arbejdet og hvordan bliver resten 

af skolen involveret? 

Til referat 
Helene gennemgik kort det forløb der indtil nu har været iblandt 

personalet siden sommerferien. 

Ansvar   

  

 

 

Punkt 6 

 
D: Den gode fortælling om Lilleåskolen 

Indhold 

Arbejdspunkt – Hvis I har mulighed for det, må I meget gerne med-

bringe elektronisk device med adgang til jeres mail, hvor jeg sender 

materiale til arbejdet ud på. 

Til referat 

Face-book siden er startet op – med god tilslutning. Best ser yr-

elsen gerne at den spredes i de omkringliggende byer i vores 

skoledistrikt, Favrskov 4 og andre.  Vicki forsøger at få kontakt 

til ovennævnte face-book-grupper 

På info-standeren skal der henvises til skolens face-bookside. 

 

Bestyrelsen skal på banen ift. gode historier om skolen 

Ligeledes skal der søges efter de negative fortællinger. 

Opsamling på dette punkt refereres andet sted. 

 

 

Ansvar   

 

 

Punkt 7 

 
O: De små korte og evt. 

Indhold  

Til referat 

Deltagelse i sundhedpolitik i Favrskov er rundsendt. Tilbagemel-

ding på næste møde. 

Ifm. Skolebestyrelsens høringssvar vedr. budget 2023, så er det 

aftalt at vi vurdere om der skal indkaldes til et ekstra 
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bestyrelsesmøde eller om høringssvaret kan udarbejdes af Jo-

nas og Helene for efterfølgende at rundsendes til bestyrelses-

medlemmerne til godkendelsae. 

Ansvar  

 

 

 

Punkter til næste møde(r) 
- Meddelelsesbog introduceres som afløser for elevplanen 

på landsplan. 
- Budget 2023 

 


